
Grundkurs - agronom mark/växt
MV0209, 10190.2122
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   
Kursledare = Karin Hamnér 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2021-10-25   -   2021-11-15 
Antal svar 17
Studentantal 34
Svarsfrekvens 50 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,4 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 10
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 5
5: 10
Har ingen uppfattning: 1



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 7
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 5
4: 5
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 7
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 5
5: 12



Har ingen uppfattning: 0

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 0
4: 6
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 6
4: 7
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 4
5: 13
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 17 
Medel: 3,6 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 2
4: 5
5: 2
Har ingen uppfattning: 6

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 17 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 6
4: 4
5: 5
Har ingen uppfattning: 1

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 17 
Medel: 30,0 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 1
16-25: 2
26-35: 8
36-45: 4
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 2

13.   Om relevant, vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

 
Antal svar: 17 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 4
4: 6
5: 6
Har ingen uppfattning: 0



14.   Om relevant, vad fungerade väl i undervisningen på distans? 

15.   Om relevant, vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?

Kursledarens kommentarer
Generella kommentarer

Svarsfrekvensen på värderingen var 48% (17 av 35 personer). I denna sammanfattning tas även med kommentarer
från den muntliga kursvärderingen. Av de som svarat har alla ett bra eller mycket bra helhetsintryck av kursen med
ett medel på 4,4. Detta är en ökning jämfört med förra året (4,0). Generella kommentarer om att kursen gav en bra
introduktion till resten av utbildningen och var intresseväckande. De flesta ansåg också att innehållet hade en mycket
tydlig koppling till kursmålen. När det gäller förkunskaper så ansåg de flesta att de var tillräckliga, men det fanns
även kommentarer om att det blev enklare för de som redan hade erfarenhet av praktiskt lantbruk och att om man
saknade den kunskapen så kunde det vara svårt att bidra till diskussionen. Detta gällde främst vid praktiska moment
som t.ex. studiebesök samt vid seminarierna i Lantbruksvetenskapligt tema (se vidare nedan). Studenternas
förkunskaper är svårt att harmonisera eftersom det är första kursen på programmet, men planer finns på att införa
ytterligare en introducerande föreläsning i lantbruk för de som inte har någon tidigare erfarenhet. Detta skulle kunna
hjälpa till en liten bit på vägen, men skillnaderna kommer såklart ändå att bestå. Flera kommenterar också att
kursens innehåll gjorde att alla ändå kunde hänga med och också att de fått goda möjlighet att förbättra sina
kunskaper under kursens gång.

Gällande kursinformation så ansåg många att den skriftliga och muntliga veckoinformationen var bra och till stor
hjälp. Flera tyckte annars att det var lite rörigt med de olika rummen i Canvas och att det var en nackdel att de var
strukturerade på lite olika sätt. En del hade behövt en mer grundlig genomgång av Canvas vid kursstart medan
andra tyckte att det funkade bra. Till nästa år ska en lite mer noggrann genomgång av Canvas göras och se till att
alla verkar hänga med på hur det hela fungerar. Om möjligt också se till att de olika rummen är strukturerade på
liknande sätt. Att ha flera Canvas-rum kan vara svårt att undvika eftersom olika delar är kopplade till olika
studentgrupper, men ska undersöka om det finns tekniska lösningar för att lösa det hela på ett bättre och enklare
sätt som gör det mer lättanvänt för studenterna.

Exkursioner och studiebesök uppskattades mycket och ansågs vara mycket relevanta för förståelse och inlärning.

Kursens innehåll uppfattades i hög grad som relevant, men många uttrycker att upplägget med många olika moment
under en och samma period upplevs som splittrande och att det är svårt att fokusera på en sak. Denna kritik har
framförts även i föregående kurstillfällen. Till nästa år kommer det vara två separata kurser men de kommer att löpa
parallellt. Eftersom upplägget ändå delvis kommer att göras om är det viktigt att då se till att försöka genomföra
kursens olika delar mer uppdelat så att studenterna kan koncentrera sig bättre på en del i taget. Möjligheterna till
detta begränsas dock delvis av samläsning med andra kurser och att exkursioner och studiebesök behöver
genomföras inom vissa tider.

Distansundervisning

De flesta föreläsningar genomfördes på distans samt vissa övningar. Många övningar och andra praktiska moment
genomfördes som fysiska moment. Många uppfattar att det fungerade bra att ha föreläsningar på distans och tycker
att det är mycket bra att föreläsningarna finns inspelade så att det går att titta på dem upprepade gånger och när
man själv vill. Meningarna går dock isår där vissa anser att det fungerar minst lika bra med föreläsningar på distans,
medan andra anser att man förlorar mycket i interaktivitet och diskussion. Många anser också att det är viktigt att
följa upp inspelade föreläsningar med frågestunder, helst på plats om möjligt. Eftersom det var många föreläsningar
med stort antal studenter så kan det vara svårt att ”våga fråga”. Om hela eller delar av kursen skulle genomföras på
distans igen är det viktigt att se till att det finns ordentligt med tid för frågor och diskussionstillfällen. Det gäller också
att se till att det finns gott om tid för frågor på de föreläsningar som genomförs i realtid via Zoom.

Kommentarer kring några specifika kursdelar/moment

Artkunskap: Många tyckte att momentet var intressant och relevant, men att för lite tid var avsatt och att det blev för
stressigt. Man hade också önskat mer tid i demonstrationsodlingen och mindre i sal. Tiden fick delvis kortas ner för
att få rum med fler smågrupper (som fungerade i salen enligt restriktionerna). Till nästa år bör mer tid avsättas per
grupp alternativt komplettera den fysiska övningen med en inspelad föreläsning om teorin som studenterna kan titta
på innan.

”Fältdag”: Många uppskattade momentet och tyckte att det var bra och intressant att komma ut och se saker i



”Fältdag”: Många uppskattade momentet och tyckte att det var bra och intressant att komma ut och se saker i
verkligheten. Det fanns vissa kommentarer om att det var lite oklart syfte med dagen och vilka krav som ställdes.
Även att det inte fanns så tydlig koppling mellan vilka platser man stannade på och vad man såg i landskapet. Syftet
och kopplingen till de olika aktiviteterna under dagen bör förtydligas till nästa kurs.

Skogsbruk och naturvård: Föreläsningen i sig fick mycket högt betyg och många uppfattade den som mycket
intressant, men flera kommenterar att den inte följdes upp och att den var lite lösryckt från resten av kursens
innehåll. Om denna ska vara kvar i nästa års kurs bör den sättas in i ett sammanhang och på ett tydligare sätt
integreras i kursen.

Lantbruksvetenskapligt tema: Det uppskattades att träffa studenter från de andra agrara programmen och många
tyckte att ämnet var intressant och relevant. En del ansåg att de olika seminarierna blev lite upprepande och
långdragna, men att det var positivt att byta grupper. Många ansåg också att de inte kunde bidra så mycket till
diskussionerna p.g.a. otillräckliga förkunskaper och att det hängde mycket på om någon i gruppen hade kunskaper
sedan tidigare. Många tyckte att panelsamtalet var intressant, men att diskussionen där skiljde sig en del från det
som diskuterat i grupperna och det fanns även synpunkter på att det var för många personer i panelen där vissa
hade liknande kompetens/inriktning. Detta moment har gjorts om jämfört med tidigare år och en större utvärdering
med samtliga kursledare kommer att göras inför nästa års kurs. Ämne och upplägg på seminarierna får ses över så
att det blir givande hela vägen och så att alla kan bli delaktiga i diskussionerna. Om liknande upplägg behålls är det
också viktigt att se till att studenterna tydligare informeras om frågorna till det första seminariet redan innan
uppstarten så att man kan förbereda sig bättre.

Matte: Många uppskattade repetitionen av matten, men hade föredragit att ha det på plats. Svårt att få till det bra
med alla beräkningar med inspelade föreläsningar. Behövdes också mer förklaring till de olika uträkningarna. Förslag
om att ha räknestugor snarare än frågestunder. Till nästa års kurs kommer matten att ligga som ett eget stråk
utanför kursen och det är viktigt att se över på vilket sätt detta bör genomföras. Om det ska vara på distans så bör
de inspelade föreläsningarna ses över och om möjligt ordna räknestugor och/eller frågestunder på plats för möjlighet
till hjälp.

Miljöetik (föreläsning+ seminarium): Betyget kring detta moment spretar där vissa tyckte att det var mycket bra,
medan andra inte tyckte att det tillförde så mycket eller att upplägget på seminariet inte var bra. Inte så många
specifika kommentarer vilket gör det svårt att veta vad som bör göras annorlunda, men en kommentar vittnar om att
syftet och instruktionen till övningen på seminariet bör förtydligas.

Uppsatsen: Momentet får högt betyg och de flesta verkar tycka att det var ett bra och givande moment, även om
vissa tyckte att det kändes stort och ”övermäktigt” till en början. Synpunkter på att det skulle vara bra med lite
tydligare info kring presentationen och opponeringen. Det efterfrågades också mer konkreta exempel på hur en
opponering kan gå till från den föreläsningen i presentationsteknik och opponering som hölls innan presentationerna
(Språkverkstan). Detta ses över till nästa år så att det blir tydligare vad som förväntas av studenterna under
presentationsdagarna.

Föreläsningar geologi och hydrologi: Får generellt högt betyg där de flesta verkar tycka att det funkat bra trots
distans. Vissa kommentarer kring att det ibland blev lite rörigt (när det var två föreläsare) och ibland lite stressigt
med alltför mycket innehåll, men det mesta var positivt och uppskattat. Några kommentarer om att den kronologiska
ordningen kanske i vissa fall bör ses över, t.ex. föreläsningarna i relation till övningar, något som kan ses över i
schemat till nästa år.

Övningar jordarter, mineraler och bergarter: Uppskattat moment, men där flera har synpunkter på att det blev för kort
om tid för inlärning mellan övningarna och provet. Hade velat ha mer tid för att öva och låta kunskapen ”sjunka in”.
Fler grupper fick göras i år pga restriktionerna vilket gjorde det svårt att få in alla optimalt i schemat.
Förhoppningsvis går det lättare nästa år och man bör då försöka tänka extra på att det inte ska bli för tajt i schemat.

Kartövning: Ett moment som troligen hade mått bra av att kunna hållas på plats. Eventuellt kan man se över om
momentet kan integreras bättre i den övriga kursen och därmed göras mer intresseväckande och relevant.

Studentrepresentantens kommentarer
1. Mitt helhetsintryck av kursen är:

En bra kurs i helhet som har gett en bra introduktion till utbildningen och en insyn i hur det är att vara/arbeta som
agronom.

2. Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

Inga särskilda kommentarer men majoriteten instämmer.

3. Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 



3. Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

Studenterna har olika bakgrund/erfarenheter inom lantbruk och med eller utan erfarenheter tycker de att kursen har
varit givande. Studenter med lantbruksbakgrund har kanske bättre koll på växtodling och kan lättare ta sig till det,
men att hydrologi/geologi är nya områden. Några utan lantbruksbakgrund uttrycker att kursen har varit mycket
givande och gav insikt kring relevanta frågor inom lantbruk.

För studenter utan erfarenheter inom lantbruk kändes det svårt att utnyttja tillfällen för frågor vid studiebesök, för
även om de var intressanta var det svårt att veta vad man skulle fråga efter. Det var därmed uppskattat att andra i
klassen hade bättre koll och kunde ställa frågor.

4. Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

Lite blandade åsikter gällande tillgänglighet. Veckoinformation uppskattades och var till stor hjälp för att navigera i
Canvas. Överlag är det Canvas som skapat mest förvirring och särskilt rörigt med flera olika rum i Canvas för de
olika delarna i kursen. Förståelse finns för upplägget på kursen/logistiken med flera program, men det gjorde det
stundtals svårare att hitta rätt.

5. Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

Bra betyg över lag. Vissa övningar kändes felplacerade, främst jord- och bergartsövningen och markvattenövningen.
Markvattenövningen hade kunnat placerats efter jord- och bergartsövningen eftersom det var prov på jord- och
bergarter strax inpå och därmed hade mer tid för inlärning av jord- och bergarter hade varit fördelaktigt. Förinspelade
föreläsningar kändes inte tillräckligt interaktiva och hade gärna följts upp av en frågestund.

6. Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

Inga särskilda kommentarer men majoriteten instämmer.

7. Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

Bra betyg överlag. Åsikter uttryckta att det är tråkigt att sitta hemma och att luften kändes lite dålig i Sal V.

8. Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

En av delarna med lite lägre betyg även om det fortfarande är ett bra betyg. Många kommenterar den korta tiden
inför jord- och bergartsövningen. Flera kommenterar även att tentan för Geologi/Hydrologi inte kändes representativ
gentemot vad som lärts ut på kursen, att den var väldigt “smal” med för många små detaljer. De hade önskat frågor
om mer helhetsförståelse på lite liknande sätt som övningsuppgifterna var, samt att det var mycket fokus på
beräkningar inom hydrologin men få beräkningsuppgifter på tentan. Dålig bildkvalité på bilderna på tentan kommenteras.

9. Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

Hållbar utveckling har varit återkommande genom hela kursen och bra att hantera dessa aspekter tillsammans med
de andra programmen.

10. Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

Genus- och jämställdhet är inget som aktivt tagits upp under kursen, även om det kanske har funnit få omnämningar
kring det i litteraturen.

11. Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

Det mesta har handlat om Sverige.

12. Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

Genomsnittligt 30 timmar per vecka. Kursen har varit lugn men tidskrävande i perioder, främst framåt slutet av kursen.

13. Vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?



13. Vad är ditt helhetsintryck av att hela eller delar av utbildningen genomförts på distans?

De flesta kommenterar att kombinationen av distans- och campusundervisning har fungerat väldigt bra. Mycket på
grund av att vissa moment fungerar minst lika bra på distans som på campus och därmed kan det underlätta för de
som pendlar. Överlag åsikter om att distans fungerat bättre om förväntat även om det är roligare att vara på plats för
att till exempel kunna diskutera lättare. Inspelade föreläsningar har varit uppskattade, för att enkelt kunna kolla om,
pausa och spola fram och tillbaka.

14. Vad fungerade väl i undervisningen på distans?
Veckoinformationen → användbar, lätt att hitta information och zoomlänkar

Tidssparande och praktiskt → mer tid för inläsning, lätt att vara flexibel, minskad restid till campus

Föreläsningar → fungerat bra över zoom, bra att ha inspelade föreläsningar och de inspelade föreläsningarna
hade även bra kvalité, inspelade föreläsningar + frågestund verkar som den bästa kombinationen eller att
först ha föreläsning live och sedan ha en inspelad föreläsning att kunna gå tillbaka till

Föreläsarna → duktiga över zoom, måna om att ge pauser för att orka med

Gruppdiskussioner → fungerar bra över zoom, bra att kunna tillkalla lärare till rummen

Få tillfällen med tekniskt strul → ibland svårt att hitta länken men väl på plats var det inga problem

15. Vad fungerade mindre väl i undervisningen på distans?
Motivation → svårare att motivera/koncentrera sig på distans, lättare på campus

Canvas → lite svårt att lära sig hur det fungerar och hitta allt till en början

Föreläsningar → hellre live föreläsning först och sedan inspelad att gå tillbaka till, kändes stundtals
stressigt/behövde skynda på föreläsningen över zoom = hinner inte med frågor, mindre kontakt med läraren
med inspelade föreläsningar, stora klasser på zoom leder till att färre personer stället frågor

Gruppdiskussion → svårt att arbeta i grupp om alla inte är lika aktiva, lättare med diskussioner på campus

Matematik → önskan om att ha just matematik på campus, lättare att ställa frågor och få hjälp

Frågestund → närmare inpå tentan

16. Artkunskap kulturväxter, ogräs, vall samt studiebesök i Demoodlingarna. Jag anser att momenten var
relevanta och givande.

Ett relevant moment och uppskattat att få vara ute i demoodlingarna. Dock upplevde många att introduktionen
inomhus har alldeles för stressig, för mycket information under kort tid, vilket gjorde det svårt att veta vad man skulle
lära sig och kraven för detta moment var lite otydligt. Viktigt att göra tydligare på grund av att alla kanske inte har
samma förkunskaper. Förslag att gå direkt ut till demoodlingen och lära sig samma information där, se det mer i
praktiken än som en PowerPoint inomhus.

17. Produktion, miljö och naturvård - fältdag: Besök på gård i Hågadalen och inspelad film från Kjell Sjelins
gård samt introduktion och efterföljande reflektion (Jan Bengtsson och Karin Ullvén). Jag anser att
momenten var relevanta och givande.

Att få se exempel från verkligheten har uppskattat, mycket på grund av att alla har olika bakgrunder. Det hade
uppskattats ännu mer om man hade fått vara ute på även Kjell Sjelins gård. Dock kändes kraven otydliga - fanns det
ens några krav? 

18. Jag anser att föreläsningen om skogsbruk och naturvård (3/9) var relevant och givande (Göran Thor).

Majoriteten tyckte att ämnet var väldigt intressant, samt uppskattade att det var en föreläsning på campus. Dock
uttrycker flera att det inte kändes så relevant till kursen. Förståelse finns att skogen är en del av lantbruket och att
det kan bli relevant med olika skogsfrågor framöver, men att just detta momentet kändes lösryckt och inte kopplat till
resten av innehållet i denna kursen.

19. Jag anser att föreläsningen om Växtodling i Sverige (16/9) och Växtodling - seminarium (26/10) med
Göran B. var relevanta och givande.

Mycket bra och relevant föreläsning. Bra inlevelse från föreläsare. Önskemål att de låg närmare varandra i tiden.

20. Lantbruksvetenskapligt Tema - tre seminarier och ett panelsamtal. Jag anser att momenten var relevanta



20. Lantbruksvetenskapligt Tema - tre seminarier och ett panelsamtal. Jag anser att momenten var relevanta
och givande.

Ett givande moment och intressant ämne. Mycket litteratur vilket sågs både positivt och negativt - stor chans att
djupdyka i ämnet och lära sig mer men samtidigt svårt att greppa allt och hinna läsa allt i tid. Flera uttryckte även att
tre seminarierna kändes lite långdraget. Utan tidigare lantbrukserfarenhet tyckte även vissa att det var svårt att vara
aktiv och tillföra saker till diskussionerna. Hade varit mer passande att ha samma moment senare i utbildningen när
alla agronominriktningarna har mer kunskap inom sitt område.

21. Jag anser att föreläsningarna och duggan i matematik var relevant och givande.

Bra med repetition. Campusundervisning hade varit önskvärd, åtminstone frågestunden. Vissa exempel under
föreläsningarna hade behövt lite mer förklaring.

22. Jag anser att föreläsningen om agrarhistoria (9/9) var relevant och givande (Patrick Svensson)

Inga särskilda kommentarer.

23. Bibliotek 1 och 2 med litteratursökning, vetenskapligt skrivsätt och muntlig presentation och opponering
(biblioteket och språkverkstaden). Jag anser att momenten var relevanta och givande.

Uppskattat moment med bra utförande. Önskemål att ha mer praktisk information om opponering.

24. Miljöetik - föreläsning och seminarium Etisk argumentation (Per Sandin och Helena Röcklinsberg). Jag
anser att momenten var relevanta och givande.

Lite blandade åsikter. Föreläsningen ansågs vara bra och givande. Dock får seminariet kritik på grund av dess
upplägg. Seminariet utgick från en text + frågor, där frågorna var som stöd till diskussion/argumentation, men där
frågorna under redovisning istället skulle ha svar huruvida texten speglade verkligheten och inte gruppernas egna
tankar kring texten. När en grupp ville påpeka/argumentera vad som var fel i texten utifrån deras åsikt fick de en
nedlåtande förklaring av läraren att de inte svarat på frågan på rätt sätt och att deras argument inte var relevanta.
Kritiken riktar sig främst åt att studenterna inte verkade få uttrycka sina åsikter kring etiken i texten, vilket borde vara
en del av en argumentation.

25. Jag anser att uppsatsmomentet har förbättrat min förmåga att skriva en vetenskaplig uppsats och hålla
en muntlig presentation.

Uppskattat moment av övning/repetition av vetenskapligt skrivande och sökande av information. Överväldigande
känsla i början av skrivprocessen och oro kring presentationer/opponering uttrycks. Genomgång hur
presentationer/opponering går till i praktiken hade önskats för att lugna nervositet/osäkerhet. Trots mycket känslor
från början är många nöjda med momentet i efterhand.

26. Jag anser att studiebesöken på Husby gård och Lövsta (28/9) och filmen "Gårdspresentation Uddetorp"
med efterföljande reflektion var relevanta och givande (Karin H och Per-Erik Larsson).

Mycket bra och otroligt lärorikt. Dock lång dag och lite svårt att hålla fokus framåt eftermiddagen.

27. Yrkesrollen. Yrkesverksamma mark/växtagronomer presenterar yrket och arbetslivet. Jag anser att
momentet var relevant och givande.

Mycket givande och intressant moment. Bra inblick i olika yrken och vad man kan göra efter examen.

28. Föreläsningarna i geologi (Magnus, Anna, Johan) och hydrologi (Gunnel, Karin och Martyn) har i hög
grad bidragit till inlärningen.

Föreläsningarna verkar i hög grad bidragit till inlärningen. Föreläsarna hyllas (Gunnel och Magnus lite extra). Dock
lite rörigt när det var mer än en lärare per föreläsning och att föreläsningar relevanta för övningarna borde ha varit före.

29. Räkneuppgifterna: Självstudier med tillgång till facit och med efterföljande frågestund har fungerat bra
och lett till en god förståelse för hur denna typ av hydrologiberäkningar kan göras.

Bra räkneuppgifter och givande facit. Dock kändes det som att det låg mer fokus på räkneuppgifter än vad som



avspeglades på tentan.

30. Övningar i mineral, bergarter och jordarter var givande och relevanta (Anna, Lisbet och Stefan)

Bra övningar men majoriteten uttrycker att det skulle behövas mer tid för instudering mellan övning och prov.

31. Kartövningen med tolkning av geologiska kartor var relevant och givande (Torbjörn Nilsson).

Lite blandade åsikter. Det var för mycket tid för eget arbete under föreläsningen, det hade varit bättre om läraren
hade gått igenom allt på egen hand och ha några exempel i slutet eftersom många inte hade så bra koll på vad man
skulle göra. Vissa tyckte att det var relevant till det man lärde sig under exkursionen, andra tyckte inte att det var så
relevant till resten av kursen förutom att det ändå gav en god insikt i geologiska kartor.

32. Övningarna i hydrologi: Grundvattenövning och markvattenövning, var givande och bidrog i hög grad till
ökad förståelse för hydrologiska processer (Gunnel) .

Mycket uppskattat moment. Övningarna var givande och gav en tydligare bild av hur hydrologiska processer
fungerar. Grundvattenövningen fungerade som en bra repetition och sammanfattning strax innan tentan, men verkar
ha fungerat både bra och mindre bra i olika grupper på distans. 

33. Geologiexkursionen och den efterföljande bearbetningen bidrog till förståelse för landskapets
uppbyggnad och de geologiska processer som skapat landskapet omkring oss.

Mycket uppskattat moment. Trots dåligt väder var det ett väldigt givande moment som man lärde sig mycket av.

34. Vad har varit bra, vad kan förbättras eller tas bort från kursen?

Bra
Exkursionerna

Veckinformationen

Föreläsare och andra lärare

Praktiska moment utomhus såsom exkursioner, studiebesök och demoodling

Lagom nivå på tid och inlärning

Entusiasmerande känsla inför resten av utbildningen

Bra kurs under rådande omständigheter med distans

Förbättring
Artkunskapen → först för ingående och sedan stressigt för att hinna med resten

Lantbruksvetenskapligt tema → mer relevant senare i utbildningen

Tydligare dela upp geologi och hydrologi

Föreläsning om lantbruk för att öka den generella kunskapsnivån (främst för de utan tidigare erfarenheter inom
lantbruk)

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

